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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 30.08.2021 

o 19.00 h v zasadačke Obecného úradu v Lade 

 

Prítomní:  

Ján Katica, starosta obce 

Poslanci obecného zastupiteľstva v počte 6  

Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva a hostí. Oznámil, že hlavná kontrolórka Z. Pankuchová 

sa ospravedlnila a poslanec M. Kožlej je práceneschopný. Konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

2. Schválenie programu 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Návrh VZN č. 4/2021, ktorým sa mení VZN obce Lada č. 3/2020 o výške príspevkov na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Lada 

6. Správa o kontrole za I. polrok 2021 

7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

8. Návrh na vyradenie majetku obce 

9. Schválenie zápisu do kroniky za rok 2020 

10. Schválenie elokovaného pracoviska MŠ Lada 97 

11. Oprava vnútorných priestorov v budove ZŠ 

12. Informácia o schválení žiadosti o NFP na rekonštrukciu chodníkov v miestnej časti 

„Sklady“ - CH5, CH6 

13. Schválenie rekonštrukcie a použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu na 

rekonštrukciu chodníkov v miestnej časti „Sklady“ – CH5, CH6  

14. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2021 

15. Prerokovanie žiadostí 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

 

P. Bečaver navrhol doplniť program zastupiteľstva o dva body: návrh na zrušenie uznesenia č. 

26/2018 a určenie výšky presunu medzi položkami. Návrh na zrušenie uznesenia podáva ešte 

raz z dôvodu, že na predchádzajúcom zasadnutí OcZ nebolo prečítané znenie uznesenia. 

Starosta obce doplnil program zasadnutia o navrhnuté body a zaradil ich za bod č. 15 

Prerokovanie žiadostí. 
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Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Návrh VZN č. 4/2021, ktorým sa mení VZN obce Lada č. 3/2020 o výške príspevkov na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Lada 

6. Správa o kontrole za I. polrok 2021 

7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

8. Návrh na vyradenie majetku obce 

9. Schválenie zápisu do kroniky za rok 2020 

10. Schválenie elokovaného pracoviska MŠ Lada 97 

11. Oprava vnútorných priestorov v budove ZŠ 

12. Informácia o schválení žiadosti o NFP na rekonštrukciu chodníkov v miestnej časti 

„Sklady“ - CH5, CH6 

13. Schválenie rekonštrukcie a použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu na 

rekonštrukciu chodníkov v miestnej časti „Sklady“ – CH5, CH6  

14. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2021 

15. Prerokovanie žiadostí 

16. Návrh na zrušenie uznesenia č. 26/2018 

17. Určenie výšky presunu medzi položkami 

18. Diskusia 

19. Záver 

 

Hlasovaním bol doplnený program 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva schválený prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 204/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku M. Gállovú a za overovateľov zápisnice J. Petera a J. 

Pazdiča. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák  

Za: 3 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Ján Holoďák 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 3 Ján Peter, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 

 

4.  Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení: 

 

- uznesenie: 192/2021 –  199/2021 splnené 

- uznesenie: 200/2021 – v plnení (projektová dokumentácia na chodníky k Trnkovu 

a Š.Porube) 

- uznesenie: 201/2021 – 203/2021 splnené 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení vzatá na vedomie  prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 205/2021 

 
Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Návrh VZN č. 4/2021, ktorým sa mení VZN obce Lada č. 3/2020 o výške príspevkov 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Lada 

V tomto bode starosta obce informoval, že na zasadnutí Rady školy pri ZŠ Lada sa prerokovalo 

zvýšenie poplatku za školskú družinu z 1,99 € na 5,00 €. Rodičia so zvýšením súhlasili. 

Uvedená informácia bola spomínaná aj na zasadnutí OcZ dňa 02.06.2021. Návrh VZN č. 

4/2021 bol zverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke obce od 22.07.2021. 

Hlasovaním bol predložený návrh VZN č. 4/2021 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 206/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo         

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2021, ktorým sa mení VZN obce Lada č. 3/2020 o výške 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 
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Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

6. Správa o kontrole za I. polrok 2021 

Z dôvodu neprítomnosti hlavnej kontrolórky na zasadnutí Ocz, starosta obce požiadal svojho 

zástupcu p. Bečavera, aby prečítal správu z kontroly za I. polrok 2021. 

Hlasovaním bola predložená správa o kontrole za I. polrok 2021 vzatá na vedomie prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 207/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie  

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lada za I. polrok 2021. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

Starosta obce informoval, že rozpočtové opatrenie bolo urobené kvôli čerpaniu transferov na 

sčítanie obyvateľov, domov a bytov, na testovanie COVID-19, stravu pre deti v MŠ a žiakov 

ZŠ, na učebnice, v niektorých prípadoch sa položky nemenili, menil sa iba zdroj financovania. 

Presunmi medzi položkami celkové príjmy a výdaje ostávajú nezmenené. Poslancom bolo 

rozpočtové opatrenie č. 4/2021 zaslané mailovou poštou. 

Hlasovaním bolo predložené rozpočtové opatrenie č. 4/2021 vzaté na vedomie prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 208/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie č. 4/2021. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

8. Návrh na vyradenie majetku obce 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh na vyradenie majetku obce. Jedná sa 

o plynový sporák s elektrickou rúrou v MŠ, lebo sa kúpil nový a chladničku, ktorá bola vo 
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výdajni stravy a ktorá už nefunguje. Nachádzala sa v miestnosti kde sa teraz robí elokované 

pracovisko MŠ. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 209/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

návrh na vyradenie majetku obce podľa priloženého zoznamu.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9. Schválenie zápisu do kroniky za rok 2020 
Starosta obce predložil poslancom na schválenie zápis do obecnej kroniky za rok 2020. Zápis 

pripravila Mgr. Slávka Kožlejová, ktorá je kronikárkou obce. Poslancom bol zápis doručený 

mailovou poštou a neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bol zápis do kroniky obce Lada za rok 2020 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 210/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

zápis do kroniky obce Lada za rok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

10. Schválenie elokovaného pracoviska MŠ Lada 97 

Starosta obce informoval, že obec požiadala Regionálny úrad verejného zdravotníctva so 

sídlom v Prešove o vydanie rozhodnutia na uvedenie priestorov do prevádzky za účelom 

zriadenia elokovaného pracoviska MŠ v priestoroch ZŠ. Obec má platné rozhodnutie na súhlas 

s prevádzkou materskej školy v budove základnej školy vydané dňa 25.11.2004. Toho času 

dochádza k zmene v prevádzkovaní priestorov materskej školy a zmeny prevádzkového 

poriadku zariadenia pre deti a mládež. Elokovaná materská škola bude jednotriedna s kapacitou 

12 detí. Dňa 20. augusta 2021 bola vykonaná obhliadka priestorov v Základnej škole Lada 97 

za prítomnosti pracovníčky RÚVZ. Pri obhliadke priestorov neboli zistené nedostatky. Na 

uvedenú prevádzku RÚVZ vydal Rozhodnutie pod č. 2021/04476-03/D.11-GIA dňa 

23.08.2021, doručené do elektronickej schránky obce dňa 27.08.2021.  Následne obec 

požiadala Okresný úrad Prešov, odbor školstva o vyjadrenie a o finančné prostriedky na platy 

pre učiteľky. 

Starosta  obce navrhol hlasovanie. 
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Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 211/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

súhlasí  

 

so zriadením elokovaného pracoviska Materská škola Lada 132 v priestoroch Základnej školy 

Lada 97  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

11. Oprava vnútorných priestorov v budove ZŠ 

Starosta obce: k zriadeniu elokovaného pracoviska Materskej školy Lada 97 bolo potrebné 

vykonať menšie stavebné úpravy v pôvodnej herni a spálni detí na dennú miestnosť, ktorá plní 

funkciu herne a spálne. Bola vymenená pôvodná dosková podlaha, betonáž podkladového 

betónu, izolácia a montáž nových PVC podláh lepením v herni a spálni. Nové dispozičné 

riešenie MŠ bude: denná miestnosť, ktorá vznikla prebúraním medzi spálňou a herňou, tým 

vznikne jedna veľká miestnosť, ktorá plní funkciu herne a spálne detí o ploche 48,40 m2. 

Ostatné priestory sa nemenia: šatňa, zariadenie pre osobnú hygienu detí, výdajňa stravy. 

Vynaložené finančné prostriedky vo výške 1 737,04 Eur sú technickým zhodnotením budovy 

a navýšia hodnotu budovy. Sponzorsky sme získali nábytok (skrine, stoličky, stoly, regály) na 

vybavenie triedy a miestnosti pre učiteľky. Lepenie PVC podlahy bolo urobené sponzorsky. 

Ostatné práce urobili naši zamestnanci p. Onder, p. Kostúr, p. Peterová a rodičia boli na 

brigádu, vynášali škvaru a staré dosky. 

Starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 212/2021  

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje  

 

rekonštrukciu vnútorných priestorov budovy ZŠ pre zriadenie elokovaného pracoviska 

Materská škola Lada 97 a použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 

1 737,04 Eur.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

12. Informácia o schválení žiadosti o NFP na rekonštrukciu chodníkov v miestnej časti 

„Sklady“ – CH5, CH6 

Starosta obce informoval poslancov, že Pôdohospodárska platobná agentúra rozhodla dňa 

02.08.2021 o schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok vo výške 21 996,49 Eur pre 

projekt  Lada - rekonštrukcia chodníkov v miestnej časti „Sklady“ – CH5, CH6 z operačného 
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programu 309000-Program rozvoja vidieka 2014-2020. Žiadosť o NFP obec podala ešte 

v októbri 2019 prostredníctvom výzvy MAS ŠAFRÁN. Rozpočtovým opatrením č. 3/2019 

z 21.06.2019 bolo použitie fin. prostriedkov na rekonštrukciu chodníkov schválené. Na zasadnutí 

OcZ dňa 04.05.2020 poslanci uznesením č. 132/2020 rekonštrukciu chodníkov neschválili.  

Hlasovaním bola informácia o schválení žiadosti o NFP na rekonštrukciu chodníkov v miestnej 

časti „Sklady“- CH5, CH6 vzatá na vedomie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 213/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

informáciu o schválení žiadosti o NFP vo výške 21 996,49 Eur od Pôdohospodárskej platobnej 

agentúry Bratislava na projekt Lada -  rekonštrukcia chodníkov v miestnej časti „Sklady“ – 

CH5, CH6. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

13. Schválenie rekonštrukcie a použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu na 

rekonštrukciu chodníkov v miestnej časti „Sklady“ – CH5, CH6 

Starosta obce oznámil, že najprv je treba zrušiť uznesenie č. 132/2020 zo 04.05.2020 a potom 

schváliť rekonštrukciu a čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu. Rekonštrukcia 

chodníkov bude prefinancovaná z prostriedkov z rezervného fondu. Po ukončení 

prác, odovzdaní stavby a vyúčtovaní bude následne obci poukázaný NFP z prostriedkov PPA 

na účet obce. Čerpanie prostriedkov je premietnuté v zmene rozpočtu. 

P. Matuščák – obec koľko to bude stáť? Štát dal 21 996,49 Eur. Starosta obce povedal, že 

obec to bude stáť 41 389,14 Eur. 

P. Žilka sa opýtal či sa budú robiť celé chodníky. Starosta obce povedal, že celé, je na to 

projekt, ešte v roku 2018 ho dal vypracovať bývalý starosta  p. Hudák.  

P. Žilka sa opýtal, či nebude lacnejšie keď sa urobia iba úpravy chodníkov možno za 20 – 25 

tisíc, ale nie chodníky za 65 tisíc. 

Starosta obce –možno keby sa zaasfaltovalo, vieme ich urobiť lacnejšie, ale tým pádom tieto 

peniaze nemôžeme použiť nikde.  

P. Matuščák sa opýtal, či je dôvod na to, aby sa 370 metrov chodníkov za 63 tisíc dalo  

vybúrať a urobiť nové. Starosta obce – ja myslím, že nie. Tam by sa musel orezať asfalt, 

vyberú sa staré obrubníky, všetko von aj ten betón pod tým a možno by stačilo sfrézovať 

a dať asfalt.  

P. Matuščák – prečo ste ten projekt dávali robiť? Starosta obce – to ešte staré zastupiteľstvo 

dalo. Oni dali 1 800 Eur za projekt, my už sme len tú žiadosť poslali za 300 Eur. Treba 

zvážiť. 

P. Doležalová povedala, že obec nespĺňala podmienky výzvy, táto investičná akcia nebola 

schválená v rozpočte na tento rok. Peniaze neprepadnú, zostanú v MAS-ke ako ďalší balík a 

dá sa žiadať o tie peniaze znova. Aj keď sa projekt schváli, zrealizuje, tak príde OLAF, čo je 

audítorská spoločnosť Európskej únie a po rokoch bude obec vracať nie 40 tisíc, ale 65 tisíc. 

Podľa výzvy majú chodníky prepájať nejaké časti obce a toto neprepája časti obce, parkujú sa 

tam autá a po chodníkoch nechodí nikto.  
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P. Matuščák – môj názor je taký, pripájam sa k J. Žilkovi, že 41 tisíc dať z obecných na tie 

chodníky je nerentabilné. 

 

Po skončení diskusie k tomuto bodu starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 214/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

ruší 

 

uznesenie č. 132/2020 zo dňa 04.05.2020 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 0  

Proti: 4 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Zdržal sa: 2 Ján Peter, Jozef Pazdič 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

14. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2021 

Starosta obce informoval poslancov o zmene rozpočtu obce na rok 2021 rozpočtovým 

opatrením č. 5/2021, ktoré im bolo zaslané mailovou poštou. 

 

Predkladaný návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2021 rozpočtovým opatrením č. 5 

je vypracovaný na základe t. č. známych skutočností, reálnej potreby tak v príjmovej ako aj 

výdavkovej časti rozpočtu. 

 

Rozpočtové opatrenie prináša  zmenu rozpočtu :  

- v príjmovej časti rozpočtu zvýšenie o 94 386,49 €  na 533 988,49 Eur,  

- vo výdavkovej časti  rozpočtu zvýšenie o 94 386,49 €  na 533 988,49 Eur, 

- presuny medzi položkami bežného rozpočtu  

  t. j. rozpočet vyrovnaný. 

 

Príjmová časť rozpočtu: 

Podstatná časť zmien príjmovej časti rozpočtu súvisí s príjmami, ktoré obci boli poukázané 

v priebehu roka 2021 a pri schvaľovaní rozpočtu v decembri 2020 nebola známa ich výška, 

napr. úprava výnosu dane z príjmov, zvýšenie  účelovo  určených  prostriedkov  zo štátneho 

rozpočtu poskytnutých  na  konkrétny  účel napr. transfery na úhradu nákladov preneseného 

výkonu štátnej správy predovšetkým na úseku školstva,  na sčítanie domov a bytov, na úhradu 

stravovania pre predškolákov a žiakov ZŠ, na úhradu nákladov celoplošného testovania 

COVID 19, schválenie nenávratného finančného príspevku PPA na rekonštrukciu chodníkov 

v miestnej časti Sklady CH5, CH6, príspevok z Envirofondu za separovaný zber odpadov 

z domácnosti, úpravou položiek dane z príjmov, poplatku za komunálny odpad podľa vydaných 

rozhodnutí, úpravou administratívnych a ostatných poplatkov a presunom medzi položkami 

bežného rozpočtu.  

 

Výdavková časť rozpočtu: 

 

Tvorba zdrojov príjmovej časti rozpočtu ovplyvnila zmenu v jeho výdavkovej časti.  
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Podstatná časť zmien výdavkovej časti rozpočtu súvisí  v oblasti miezd a odvodov s vyplatením 

odmeny za práce pri sčítaní obyvateľov, zakúpením notebooka pre potreby sčítania obyvateľov, 

s mzdovými a odvodovými výdavkami súvisiacimi so zriadením elokovaného pracoviska 

materskej školy pedagogických zamestnancov a pracovnej sily ŠJ,  

so stavebnými úpravami elokovaného pracoviska MŠ a vnútorného zariadenia MŠ a potrieb pre 

ŠJ, zakúpením notebooku pre základnú školu pre potreby dištančného vzdelávania, zakúpením 

dezinfekčných prostriedkov pre školy a obecný úrad a testovanie COVID 19, použitím 

príspevku z Envirofondu  a presunom medzi položkami bežného rozpočtu.   

Kapitálové výdavky boli upravené z dôvodu prefinancovania realizovaných projektov 

z prostriedkov rezervného fondu obce a po vyúčtovaní uplatnením schválených príspevkov 

a dotácií. 

Starosta obce sa opýtal poslancov, či má niekto k navrhovanej zmene rozpočtu-rozpočtovému 

opatreniu č. 5/2021 nejakú pripomienku.  

P. Bečaver doplnil, že oprava chodníkov v rozpočtovom opatrení nebude zahrnutá. 

Hlasovaním bola zmena rozpočtu na rok 2021 schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie  

Uznesenie č. 215/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

predloženú zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2021. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

  

15. Prerokovanie žiadostí 

Žiadosť o odkúpenie pozemku 

Starosta obce oznámil, že Pavol Szentiványi, Lada 145 žiada o odkúpenie pozemku na parcele 

KN-C č. 559/13 o výmere 10 m2  a parc. č. 559/14 o výmere 13 m2  spolu 23 m2, ktorý je vo 

vlastníctve obce Lada, zapísané na LV č. 384. Spolu so žiadosťou predložil aj geometrický plán 

č. 42/2021 zo dňa 30.06.2021, ktorý vyhotovil Ing. Anton Fabian, GeoPraktic, Prešov a 

znalecký posudok vo veci stanovenia všeobecnej hodnoty pozemku, ktorý vyhotovil znalec Ing. 

Václav Mihok, Lada 11. Hodnota pozemku je znaleckým posudkom stanovená na 31,42 € za 

m2 (23 m2 x 31,42 € = 722,66 €). Poslancom bola žiadosť s prílohami zaslaná mailovou poštou. 

Jedná sa o časť pozemku pred vstupom do budovy p. Szentiványiho a časť pozemku pri terase. 

P. Žilka sa opýtal, prečo obec neberie nájom? Starosta obce – treba mu to navrhnúť. 

P. Bečaver – my to dnes ani nemôžme schváliť. Môžeme zobrať na vedomie. Malo sa to riešiť 

jak sa otvárala prevádzka. 

Starosta obce – terasu mu odpredalo bývalé zastupiteľstvo.  

Starosta obce navrhol hlasovanie.  

Za: J. Bečaver, J. Peter, J. Žilka, J. Pazdič, M. Matuščák, J. Holoďák     

Proti: 0      Zdržal sa: 0 

 

16. Návrh na zrušenie uznesenia č. 26/2018  

P. Bečaver navrhol zrušiť uznesenie č. 26/2018 z 11.12.2018 týkajúce sa neobmedzeného 

presunu medzi položkami pre starostu obce pričom sa rozpočet nemení.  

P. Bečaver vyzval starostu obce, aby dal hlasovať. 
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Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 216/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

ruší 

 

uznesenie č. 26/2018 zo dňa 11.12.2018 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Jozef Pazdič 

 

17. Určenie výšky presunu medzi položkami 

V tomto bode p. Bečaver navrhol určiť výšku presunu finančných prostriedkov medzi 

položkami pre starostu obce v rámci rozpočtu. Vyzval poslancov, aby sa k presunu vyjadrili.  

P. Bečaver navrhol presun finančných prostriedkov do 1 000 Eur. P. Pazdič navrhol presun do 

1 500 Eur. 

Starosta obce vyzval p. Bečavera, aby prečítal uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 217/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

určenie výšky presunu finančných prostriedkov pre starostu obce na 1 500 Eur. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

 

18. Diskusia 

Starosta obce informoval poslancov, že rekonštrukcia kuchyne je dokončená, je potrebné ešte 

urobiť dvere na regál s riadom. Členovia organizácie Coop Jednota Lada na svojej schôdzi 

súhlasili, aby občania obce užívali riad bez obmedzenia. 

 

P. Pazdič informoval poslancov o zasadnutí komisie finančnej a správy obecného majetku, 

ktoré sa konalo na podnet obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky ohľadom nájmu 

obecného pozemku pod bytovkou za 1 Euro. Zasadnutia sa zúčastnil zástupca vlastníkov 

bytov – p. Maďar, ktorý povedal, že pozemok odkúpiť chceli, ale nie za trhovú cenu. Nájom 

bol dohodnutý za 1 Euro s tým, že sa budú o pozemok starať na vlastné náklady. O pozemok 

sa starajú a investovali doňho nemalé finančné prostriedky. Starajú sa aj o potok, každý rok 

ho čistia a strihajú plot. 

P. Bečaver – ja si myslím, že ten pozemok patrí vám, máte tam byty, tak aj každý jeden z vás 

bude podieľnik na parcele, ktorá je pod bytovkou a nádvorie. Obec z toho 1 Eura nič nemá, 

ani z toho pozemku. My nevieme vyhovieť ďalším ľuďom a dať im za 1 Euro. 
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P. Vydumský  vysvetlil, že pozemok bol v dehonestovanom stave, teraz je na 60 až 70 % 

zveľadený. Za akých podmienok ho chce obec predať? Prešlo obdobie skoro 10 rokov kedy 

prácne rok čo rok zveľaďovali, vo vnútri bytovky neurobili nič, lebo všetky prostriedky 

investovali vonku. Treba sa prísť reálne pozrieť, čo všetko sa tam urobilo. 

p. Bečaver navrhol v prípade predaja zistiť za koľko obec môže pozemok predať s využitím 

osobitného zreteľa, ale nie za trhovú cenu.  

P. Pazdič dodal, že finančná komisia navrhovala uzatvoriť dodatok k zmluve o nájme 

a písomné súhlasy. 

P. Matuščák – môj názor je taký – nechať nájom za 1 Euro alebo predať za 1 Euro. Ak nie, 

tak osloviť znalca. 

 

P. Doležalová upozornila: 

- zrušenie uznesenia č. 26/2018 bolo prerokované na minulom zasadnutí OcZ. Starosta obce 

povedal, že to preveroval, ale nebolo prečítané uznesenie, tak to nebolo platné.  

- uznesenie č. 200/2021 - v bode b) chýba Š. Poruba.  

- opýtala sa kde môže nosiť kuchynský odpad podľa zákona, pretože zvyšné jedlo nemôže dať 

do kompostéra. Starosta obce odpovedal, že zabezpečí hnedú nádobu k predajni Milk-Agro. 

- informovala, že SSC identifikovala vjazd na ich ulicu ako havarijný stav. Starosta obce – ja 

som ich volal, prišli a v rámci dobrých vzťahov prečistili, je tam troška zalomená rúra. 

 

P. Pankuchová vyzvala poslancov, aby v budúcnosti oslovili občanov a spolu s nimi sa zapojili 

do štrajku na pozastavenie premávky kvôli urýchleniu výstavby rýchlostnej cesty R4. Žiadala 

o prečistenie vpustov pri chodníkoch na hlavnej ceste a orezať konáre, ktoré prečnievajú cez 

plot na chodník z pozemku neobývaného rodinného domu. Starosta obce povedal, že už vyzval 

vlastníka, aby upravil pozemok.  

 

 

17. Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 20:35 h. 

 

 

 

Zapísala: Mária Gállová    .......................................... 

 

Overovatelia: Ján Peter      ......................................... 

 

                    Jozef Pazdič ......................................... 

 

 

 

          Ján Katica 

                   starosta obce 

    


